
Protokół Nr XXXI/2017
z XXXI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 25 kwietnia 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:15 otworzyła XXXll sesję
Rady Powiatu Pmszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Oświadczyła, że zgodnie
z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy
ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Ad. 3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koląnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

!?Qponowany t)orzadek obrad.

1. otwarcie XXXI sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzŃęcie protokołu z XXX segi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-332/17/.
6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 7 /BRZ-333/17/.
7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi RewizŃnel /BRZ-338/17/.
8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, prowadzącymi działalność
pożytku publicznego za rok 2016 /BRZ-334/17/.

9. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Pruszkowie na rzecz
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu pruszkowskiego
za 2016 rok /BRZ-335/17/.

IO. Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej
/BRZ-336/17/.

ll. Informacja Nr 26/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od 16 marca 2017 r. do 07 kwietnia 2017 r. /BRZ-337/17/.

12. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
13. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
14. Zamknięcie obrad.

Wniosków do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przeszła
do punktu 4.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzlapl&.u \est Przyjęcie protokołu z XXXsesji Rady Powiatu Pruszl(ou,skiego.

Ad 4

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem
uwag oraz nie sb'szyc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXX sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego zostaje przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4
do realizacji punktu 5.

przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomtowała, że kolejnym
Ę)otvądk.u \est Podjęcie uchu'ab Rady Pon'tata Pruszkowskiego zmieniac(łcej
w sprawie 'a'ietoletniej prognozy$nansowej Poó' tata Pruszkowskiego/BRZ-332/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 5

punktem
uchu'ałę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Wicestarostę Krzysztofa
Rymuzę o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że zmiany w WPF iw budżecie
dotyczą tego samego zadania i poprosił Panią Lidia Truszkowską Skarbnika Powiatu
o zreferowanie proponowanych zmian, która je przedstawiła.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radna Zdzisława Zielińska zapytała jaki odcinek ul. Warsztatowel w Piastowie obąmuje
modernizacja i rozbudowa, którą omawiamy.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że jest to część mieszcząca się
w granicach administracyjnych miasta Pruszkowa.

Radny Mirosław Chmielwski uzupełnił, że jest to pierwszy etap inwestycji, który obdmuje
odcinek ul. Warsztatowej od skrzyżowania z ul. 3-go Maja do ul. Brzezińskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

OI)inie komisji;
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-332/17 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.
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Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że projekt uchwały BRZ-332/17 został przez członków
komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-332/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Gło
Głos'
Głos'
Głos

.rzeciw

wstrzymujące si
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dvmura

zbi licw Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska

Ws' U

Za
Nieobecn

Za
Za

Nieobecny
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
ę!?egorz Jastrzębski
Magdalena Kart)iniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Nieobecny
Nieobecn
Za
Za
Za
Za

Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława śliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za

WstrglymU ąęy ęlę
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXI/241/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowska

do realizaclji punktu 6.
Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
pota:ądN.u \est Podjęcie uchwał Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwali
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkou'skiego na rok 201 7 /BRZ-333/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

6Ad
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Wicestarostę Krzysztofa
Rymuzę o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta powiedział, że zmiany w WPF
dotyczą tego samego zadania i w skrócie przedstawił zaproponowane zmiany.

w budżecie

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących komiqi merytorycznych Rady.

ODjnie komisji:
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-333/1 7 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Emilia Wróblewska Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformowała, że projekt uchwały BRZ-333/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-333/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego
na rok 2017 /BRZ-333/17/.

Wyniki głosowania
niku głosowania

Liczba uorawnionvch
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos'
Głos'
Głos'

rzeciw
ws' ut ące si
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz
memKIHm lblHaMllKIHI

lew Makowskizbi
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

Wstrzymu
Za
Nieobecn
Za

Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski

Za

Wstrzymuj
Za
Za
Nieobecn

Nieobecny

Krzysztof Rymuza IZa
Monika Sawicka l Za
Elżbieta Smolińska l Nieobecn
Urszula Wojciechowska l Za
Emilia Wróblewska INieoddany
Aurelia Zalewska Za

IC' Sl-
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Magdalena Kart)iniak IZa

l(atarzyna Klimą$zewska Za
Agnieszka Kuźmińska IZa
Maria Makowska IZa

Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Wstr?lyn;ijjji]i;ii ]
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXI/242/2017 w sprawie zmian do uchwał' w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfonnowała, że kolejnym punktem
potzą&uu Seul Podjęcie uchwctły w sprawie przekazania skargi do Kontisji Rewizyjnej
/B.RZ.338// 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Podjęcie uchwały
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej /BRZ-338/17/.

Wyniki głosowania
W -iku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnvch

Głos
Głos'
Głos
Głos

rzeciw
ul ące siws

nieoddane
Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Beger
Ewa Borodzicz

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński

Zdzisław Brzezinski
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
:Mąg4ąłępą Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
M;ll:ili MikiGijii

Za
Za
Za
Za
Za
Nieobecn

Nieobecny
Za
Za
Za

Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Nieobecn
Za
Za

IŻI
Za
Za
Za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXI/243/2017 w sprawie przekazania skargi do l(omisji Rewizyjnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do realizacji
punktu 8.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koldnym punktem
)o viądku \esi Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Pruszkowskiego

z organizacjami pozarz(łdowymi oraz innymi podmiotami, prowadzącymi działalność pożytku
pub/icznego za /'ok 20/ó /B.RZ.334// 7/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

8Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8
do realizacji punktu 9.

przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potvB1lh.u les\ Sprawozdanie z działalności Komendanta Po'iviatowego Policji w Pruszkowie
na rzecz porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu pruszkou'skiego
za 20/ó / o#/B.RZ-335// 77. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokolu.

9Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskuqi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 i przystąpiła
do realizaclji punktu lO.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że koląnym punktem
porządku jest Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony
przeciwpożarowej /BRZ-336/17/. Informacja stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Ad 10

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przystąpiła
do realizacji punktu ll.

Ad. ll
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po z lku ies\ Informacja Nr 26/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od /ó /marca 20/ 7 r da 07 k ,/e/nia 20/7 r /B.RZ-337// 7/ Informacja stanowi załącznik nr 12
do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję
Głosów w dyskusji nie odnotowano.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt ll i przystąpiła
do realizacji punktu 12. ' ' "

Ad. 12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady informuje, że kolejnym punktem porządku
są Interpełac3e i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radna Maria Cybulska ponownie poprosiła Zarząd o odpowiedz na swoje pismo z grudnia
2016 r., ponieważ odpowiedz którą otrzymała po swoim monicie na sagi w lutym, była
cząstkowa.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, przeprosił i powiedział, że osobiście przypilnuje,
żeby Pani Radna otrzymała do końca tygodnia odpowiedz na wszystkie wnioski zawarte
w piśmie z gmdnia 201 6 r.

Radny Stanisław Dymura zapytał czy jest możliwość poprawienia
z drogi wojewódzkiej 71 9 w ulicę Brzozową w kiemnku Komorowa.

świateł przy skrócie

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że jest do droga wojewódzka,
ale wystąpi w teJ sprawie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o zmianę ustawienia świateł w celu
poprawy bezpieczeństwa na tym skrzyżowaniu.

Rady Mariusz Baranowski zapytał, czy Stowarzyszenie ,,Nasz Żółwin" otrzymało
odpowiedz na wniosek o który pytał na ostatniej seqi, dotyczący uregulowania przez powiat
własności kilku metrów gmntu, w związku z' budową' chodnika na skrzyżowaniu
ul. Słoneczną i Nadarzyńskiej .

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, poprosił Andrzeja Kutyńskiego
Wydziału Infrastruktury i Ochrony Srodowiska o udzielenie odpowiedzi ' '

Naczelnika

Andrzej Kutyński Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedział,
ze odpowiedz do stowarzyszenia została udzielona pisemnie, a dodatkowo rozmawiał
telefonicznie w tej sprawie.

Radna Aurelia Zalewska zapytała skąd pojawił się parking na skrzyżowaniu ulicy Polnej
i Armii Krajowej w Pruszkowie.

Radny Krzysztof Rymuza
prywatna.

Wicestarosta powiedział, że jest to w tą chwili własność
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Radna Aurelia Zalewska poprosiła o zestawienie na piśmie, zawierające wykaz ulic które
zostały czyszczone po zimie oraz harmonogram dalszych prac w tym zakresie.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że odpowiedz zostanie przygotowana

Radna Zdzisława Zielińska poprosiła o infomlactje czy decyzja na którą skarżą się
mieszkańcy w związku z budową stacji telefonii komórkowej na ul. Komorowskiej
w Nadarzynie, jest obowiązująca. Poprosiła o odpowiedz pisemną.

Radny Stanisław Dymura poprosił o stanowisko Zarządu lub kopię odpoMedzi na pismo
Sołtysa wsi Walendów, Pana Krzysztofa Burakowskiego, dotyczące zmniejszenia uciążliwości
i zagrożeń wynikających ze wzmożonego ruchu samochodów na ul. Nad Utratą
w Walendowie.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział,
Walendowa zostanie przekazana Panu Radnemu.

że kopia odpowiedzi do Sołtysa

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przekazanie kopi odpowiedzi
do Sob'sa Walendowa wszystkim radnym.

Radna Ewa Borodzicz przedstawiła Pana Jacka Dereka Zastępcę Dyrektora SPZ ZOZ
w Pruszkowie ds. ekonomicznych, który będzie wspierał Dyrektora w działaniach na rzecz
poprawy sytuacji szpitala.

Radna Maria Cybulska poprosiła Przewodniczącą, Radnych i Zarząd o udzielenie głosu
obecnym na sali przedstawicielom Zarządu Szpitala Kolejowego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady powiedziała, że rozmawiała przed sega
z Paniami i głosu udzieli.

Radny Janusz Rajkowski poprosił Zarząd o przedstawienie swojego stanowiska w sprawa.:

trwa)ą prace przy wladukcie, ale po ich zakończeniu te światła mają być zdemontowane. Jego
zdaniem powinny tam pozostać, ponieważ się sprawdziły, uporządkowany ruch i poprawiły
bezpieczeństwo.

Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu odpowiedział, że Zarząd Powiatu jest za
pozostawieniem sygnalizacji świetlnej w tym miejscu, ale według niego potrzebna jest
modemizacja tego skrzyżowania. Trzeba wykonać wlot ul. śliskiej z ul. Spomą, który
doprowadzi do dobrego rozwiązania komunikacyjnego. Wiąże się to z zaangażowaniem
finansowym Powiatu i przesunięciem skrzyżowania o niewielki odcinek, oraz zgoda Gminy
Raszyn, ponieważ ona dysponuje gruntem.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 12 i przystąpiła
do realizacji punktu 13.
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Ad. 13
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)oxząa(u są Komunikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady przypomniała o obowiązku złożenia
dokonca kwietnia 2017 r. oświadczeń majątkowych za 2016 rok wraz z kopią PIT
w dwóch egz.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady przypomniała o zasadach wnoszenia
zapytań, wniosków i interpelacji przez radnych zamieszczonych w statucie. Podkreśliła,
że powinny one być wnoszone za pośrednictwem Przewodniczącego Rady.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sega odbędzie
się 30 maja 2017 r. o godz. 17:00.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że przed seqą zgłosiły się
do niej Panie reprezentujące Szpital Kolejowy: Pani Ilona Nasiadka, Prezes Zarządu i Pani
Elżbieta Kowalska-Kobus, Członek Zarządu z prośbą o umożliwienie przedstawienia
Radnym aktualnej sytuacji Szpitala Klejowego w Pruszkowie.

Ilona Nasiadka, Prezes Zarządu Szpitala Kolejowego powiedziała, że weszła w życie
ustawa o zmianie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków
publicznych, która zakłada spełnienie pewnych kryteriów, żeby wejść do tzw. ,,sieci szpitali"
oraz otrzymać finansowanie świadczeń przez najbliższe 4 lata. Aby wejść do pierwszego
poziomu trzeba spełnić dwa z pięciu promili. Szpital Koldowy spełnia tylko jeden. Drugi
poziom przewiduje spełnienie jednego profilu przy dodatkowych warunkach np. choroby
wewnętrzne świadczone przez jednego świadczeniodawcę na danym terenie. Trzeci tryb
szczególny, to włączenie szpitala jako ośrodka zabezpieczającego dany teren do systemu,
na wniosek Dyrektora Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ, po uzyskaniu
pozytywną opinii Ministra Zdrowia. Jednym więc możliwym sposobem, aby szpital
zakwalifikował się do tzw. ,,sieci" jest uzyskanie pozytywnej opinii Ministra Zdrowia. Jest to
bardzo ważne, żeby zabezpieczyć usługi zdrowotne dla mieszkańców powiatu. Szpital
Kolejowy posiada 198 łóżek i szeroki zakres usług. Pani Prezes podała dane statystyczne
dotyczące ilości obsługiwanych pacjentów w 201 6 roku. Powiedziała, że w chwili obecnej nie
ma możliwości prawnej połączenia Szpitala na Wrzesinie i Szpitala Kolejowego, ponieważ
pierwszy to SPZOZ, a drugi jest spółką prawa handlowego.

Elżbieta Kowalska-Kobus, Członek Zarządu powiedziała, że tryb drugi przewiduje
spełnienie jednego profilu przy dodatkowych warunkach np. choroby wewnętrzne
świadczone przez jednego świadczeniodawcę na danym terenie. Na terenie Pruszkowa nie ma
takiej sytuacji, są dwa szpitale i świadczenia pokrywają się w zakresie np. chorób
wewnętrznych i chirurgii. Szpital Kolejowy zwracał się do Starostwa Powiatowego o cesUę

kontraktu z NFZ w zakresie chirurgii ogólnej. Szpital posiada sale operacyjne, które spełniają
wymogi techniczne zawarte w rozporządzeniu Ministra Zdrowia. Na zlecenie Starostwa
Powiatowego w Pruszkowie w ll połowie 2016 roku został przeprowadzony audyt
pn. ,,Analiza systemu polityki zdrowotnej dla Powiatu Pruszkowskiego z określeniem zakresu
restmkturyzacji dotyczącej oferty medyczną w oparciu o jednostki szpitalne znajdujące się
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na terenie powiatu - wraz z propozycjami rozwiązań", który sugerował przeniesienie chimrgii
ze szpitala na Wrzesinie do Kolejowego, jak rówmeż umieszczenie tam oddziału udarowego
i neurologii, które mają bardzo dobre wyniki w leczeniu poudarowym. Fakt nie
zakwalifikowania się Szpitala Kolejowego do ,,sieci" wiąże się z tym, że tych oddziałów nie
będzie. W szpitalu znajduje się jedyny w powiacie oddział kardiologiczny, diabetologiczny
i gastrologiczny. Szpital posiada własne laboratorium z pracownią mikrobiologiczną,
rehabilitację i przychodnię ambulatoWjną. Poza ,,siecią" będą rozpisywane konkursy
w zakresach zgodnych z opracowaną mapą potrzeb zdrowotnych. Członek Zarządu zwróciła
się do radnych o poparcie starań w dążeniu do wpisania Szpitala Koląowego do ,,sieci".

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu zapytała na czym polegało by nasze, jako radnych,
wsparcie w tym, żeby Szpital Kolejowy znalazł się w ,,sieci"

Elżbieta Kowalska-Kobus, Czlonek Zarządu powiedziała, że są trzy możliwości:
1) cesja kontraktu z zakresu chirurgii ze Szpitala Powiatowego do Szpitala Kolejowego,

co pozwoli na kwalifikacje obydwóch szpitali do sieci;
2) cepa kontraktu z zakresu chorób wewnętrznych ze Szpitala Powiatowego do Szpitala

Kolejowego, wtedy szpital koldowy jest jedynym świadczeniodawcą na danym
terenie, wpisuje się w tedy do ,,sieci" w trybie szczególnym;

3) podjęcie przez Radę Powiatu stanowiska, popierającego wystąpienie Szpitala
Koldowego do Ministra Zdrowia o pozytywną opinię wpisania do ,,sieci" w zakresie
obecnie funkcjonującym.

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu podchodząc rac:jonalnie do tego tematu
powiedziała, że rozumie że Szpital Kolejowy dysponuje już w tel chwili dobrym zapleczem
operacyjnym, ale powiat czyni starania, żeby zaplecze chirurgiczne stworzyć zarówno
na potrzeby chirurgii jak i ginekologii. Pozbawiając się chirurgii, ginekologia, ważna dla nas,
nie racji bytu. Jeśli chodzi o intemę, to nie wyobraża sobie szpitala bez intemy. Jedynie
racjonale wydaje się poparcie Szpitala Kolejowego w wystąpieniu do Ministra Zdrowia
o pozytywną opinię wpisania do ,,sieci" w zakresie obecnie funkc:jonującym. Ma nadzieję,
że nie zablokuje to starań powiatu o dofinansowanie rządowe na rozbudowę szpitala.
Powiedziała, że audyt który był wspomniany w wystąpieniu Członka Zarządu Szpitala
Kolejowego posiada wiele braków merytorycznych i brak spójności między obserwacjami
i przeprowadzonymi badaniami a końcowymi wnioskami. Zarząd przŃął wergę ostateczną ze
świadomością, że nie jest to spójny dokument i nie do końca można się na nim opierać.

Radny Stanisław Dymura uważa, że na terenie powiatu powinny funkcjonować obydwa
szpitale uzupełniając się wzajemnie. Szpital Powiatowy nawet po rozbudowie nie będzie
w stanie zabezpieczyć potrzeb zdrowotnych mieszkańców. Od wielu lat były prowadzone
starania o połączenie tych szpitali. Zapytał Wicestarostę jak zabezpieczyć bezpieczeństwo
zdrowotne mieszkańców.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że za politykę zdrowotną odpowiada
Członek Zarządu Ewa Borodzicz, a za całość Starosta Maksym Gołoś, ale skomentuje
tąsytuację. Przypominał, że od 2008 roku prowadzone były rozmowy pomiędzy
samorządami o połączeniu i współpracy obydwóch szpitali i jeśli przez tyle lat nie było
porozumienia, to jest to w td chwili niemożliwe. Jego zdaniem nowelizacja ustawy na którą
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powołała się Pani Prezes wprowadza możliwość utworzenia Zespołu Opieki Zdrowotnej,
wcześniej to było niemożliwe. Pół roku przed zamknięciem okresu obrachunkowego należy
dokonać zamknięcia spółki iw to miejsce powołać Samodzielny Zakład Opieki Zdrowotnej .
Nie będzie problemu dwóch różnych podmiotów, form prowadzenia zakładów. Ustawy
o samorządzie powiatowym i wojewódzkim pozwalają przekazywać swoje mienie
nieodpłatnie za porozumieniem stron. Powiat może przekazać samorządowi województwa jak
i odwrotnie.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała czy radni mogą otrzymać opracowanie przywołany
wcześniej, dotyczące analizy systemu polityki zdrowotnej dla Powiatu Pruszkowskiego.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że audyt zostanie przekazany.

Ilona Nasiadka, Prezes Zarządu Szpitala Kolejowego nawiązując do wypowiedzi Pana
Krzysztofa Rymuzy, Wicestarosty powiedziała, że zgodnie z ustawą łącząc dwa ZOZ-y,
w ostateczności trzeba utworzyć spółkę. Ponadto, żeby w tej chwili zlikwidować spółkę
Szpital Kolejowy, trzeba spłacić wszystkie ją zobowiązania, dokonać wypowiedzeń
grupowych i innych czynności.

Elżbieta Kowalska-Komus, Czlonek Zarządu powiedziała, że nie ma formy prawnej
pozwalającej na przekształcenie spółki w SPZOZ. Szpital Kolejowy podlega ustawie
o działalności leczniczej jak również kodeksowi spółek prawa handlowego.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że w poprzedniej wypowiedzi nie
mówił o przekształceniu spółki w SPZOZ, tylko o likwidacji spółki i utworzeniu nowego
SPZOZ-u.

Elżbieta Kowalska-Kobus, Członek Zarządu powiedziała, że likwidacja szpitala
i utworzenie SPZOZ-u na jego miąscu, to byłyby ruiny szpitala, ponieważ trzeba by było
spłacić zobowiązania, które szpital posiada.

Radny Krzysztof Rymuza Wicestarosta, powiedział, że w tej chwili rozmawiamy, bierzemy
pod uwagę różne możliwe rozwiązania i że jego wypowiedz miała na celu zobiektywizować
obraz, ponieważ Panie przedstawiały problem jednostronnie.

Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu powiedziała, że tematyka jest dla nas Radnych
bardzo istotna, ale stało się to nagle, nie ma dziś na sagi Dyrektora szpitala Tomasza
Sławatyńca. Proponuje ten temat przedyskutować w obecności Dyrektora, po uprzedniej
analiziea

Radna Maria Cybulska powiedziała, że chciała by przekazać kilka słów z punktu widzenia
lekarza. Jest ogromny problem umieszczenia pacjenta na oddziale kardiologicznym poza
Szpitalem Kolejowym. Jest to naprawdę ogromny problem. Szpital w Grodzisku
Mazowieckim często odmawia przŃęcia, a Szpital Kolejowy zawsze pacjentów przyjmuje.
Dokumentacja medyczna prowadzona jest wzorowo. Powiedziała, że zamknięcie oddziału
kardiologicznego, intensywnej terapii i neurologicznego dla naszych mieszkańców jest
zbrodnią.
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Radna Monika Sawicka uważa, że w chwili obecnej radni mają za małą wiedzę żeby
podąmować decyzje, proponuje przenieść tą dyskuqę na Komigę Zdrowia i Spraw
Społecznych.

Radny Stanisław Dymura zaproponował przygotowanie materiałów informacgnych dla
Radnych przez Szpital l(olejowy i Zarząd Powiatu i dopiero dyskuqę na ten temat. Sprawa
jest zbyt poważna, żeby ją rozpatrywać w takiej fomiie i takim punkcie porządku sesji.

Ilona Nasiadka, Prezes Zarządu Szpitala Kolejowego podziękowała za umożliwienie
przedstawienia informacji ,,z ręki". Zobligowała się do przygotowania informaqi na piśmie
i przesłania Państwu Radnym.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady podsumomjąc, podziękowała Paniom
za przedstawienie tak poważnego tematu, Radnym za zadawane pytania i Zarządowi
za merytoryczną dyskuqę. Uważa, że temat jest za poważny, żeby go teraz kontynuować.
Wymaga rozmów między Zarządem a władzami samorządu województwa mazowieckiego
i władzami spółki. Proponuje kontynuację rozmów na Komiqi Zdrowia i Spraw Społecznych.

Radny Artur Swiercz jako Przewodniczący Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych zaprosił
wszystkich radnych zainteresowanych tematem na swoją komigę, którą w sytuacji
Wjątkowej zwoła dodatkowo.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13 i przystąpiła
do realizacji punktu 14.

Ad. 14
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady o godz. 18:35 zamknęła obrady XXXI
sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Rady P

aria Makowska

Protokół sporządziła:
Małgorzclta Janowska

str. 12


